
PROTOKÓŁ  NR XVIII/08
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 19 grudnia 2008 r.

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu  udział  wzięli  radni  i  pracownicy Urzędu  Gminy wg załączonej  listy 
obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XVIII-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  w  sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i 
podejmować  uchwały.  Poinformował,  że  protokół  z  XVII  sesji  Rady  Gminy  jest 
wyłożony na stoliku.  Jeżeli  do końca sesji  nie zostaną wniesione uwagi,  uznamy, że 
protokół został przyjęty bez zastrzeżeń.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o zmiany w  porządku ob-
rad.            
 Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodat-
kowych punktów  po punkcie 7  o treści
8- Podjęcie  uchwały  w sprawie zmian  w Uchwale Nr XVII/83/08 Rady Gminy 
Poświętne  z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych na 2009 r.
9-  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami 
stanowiącymi własność gminy Poświętne

             Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
- kto jest za wnioskiem Wójta Gminy Witolda Łapińskiego o wprowadzenie do porządku 
obrad dodatkowego punktu po punkcie 7 o treści:
8- Podjęcie  uchwały  w sprawie zmian  w Uchwale Nr XVII/83/08 Rady Gminy 
Poświętne  z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych na 2009 r.
9-  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami 
stanowiącymi własność gminy Poświętne

Głosowało  radnych  14  za,  co  oznacza,   że  Rada  Gminy  jednogłośnie  rozszerzyła 
porządek obrad  o zgłoszony wniosek.
          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady 
zwrócił  się  do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o 
przegłosowany wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /14 za/ przyjęła następujący 
porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Gminy.
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3.  Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Poświętne na rok 2009.
4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Poświętne z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego  na 2009 rok”.



6.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów społecznych na lata 2008-2014

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
terenie Gminy Poświętne   na 2009 rok.

8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  w Uchwale  Nr XVII/83/08 Rady Gminy 
Poświętne  z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych na 2009 r.
9.  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami 
stanowiącymi własność gminy Poświętne
10. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

Ponieważ zrealizowane zostały punkty 1-2 porządku obrad, Przewodniczący 
zaproponował rozpatrzenie 3 punktu porządku obrad.   

Ad.3.  Podjecie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Poświętne na rok 
2009.

Pani Skarbnik  Wiktoria Kazimierska  dokonała szczegółowego przedstawienia budżetu 
gminy na 2009 r.
Wójt Gminy Witold Łapiński omówił planowane inwestycje w 2009 roku.
W dyskusji udział wzięli: 
 Radny Ryszard Szymborski wyraził się pozytywnie na temat planowanej inwestycji w 
2009r – Modernizacji oświetlenia ulicznego.
           Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów przedłożył 
opinię Komisji w sprawie projektu budżetu.
          Pani Wiktoria Kazimierska przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Poświętne 
na rok 2009. W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy /14 za/   podjęła 

UCHWAŁĘ NR XVIII/87/08 
w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Poświętne na rok 2009. 
                                                                                     / w załączeniu/

Ad.4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r.

Skarbnik Gminy Pani Wiktoria Kazimierska omówiła zmiany w budżecie gminy na 
2008 r. przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XVIII/88/08

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
                   / w załączeniu/

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 
Gminy  Poświętne z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na 2009 rok”.



Temat  przedstawił  Tadeusz  Wiśniewolski.  Przedstawił  projekt  uchwały  w  tej 
sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XVIII/89/08
w  sprawie  przyjęcia  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy   Poświętne  z 
organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego  na 2009 rok”.

                   / w załączeniu/

Ad.6.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2008-2014

Temat  przedstawiła  Alicja  Kamińska  Kierownik  GOPS.  Przedstawiła  projekt 
uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XVIII/90/08
w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów społecznych na 
lata 2008-2014

                   / w załączeniu/

Ad.7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na terenie Gminy Poświętne   na 2009 rok.

Temat  przedstawiła  Alicja  Kamińska  Kierownik  GOPS.  Przedstawiła  projekt 
uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XVIII/91/08
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Poświętne   na 
2009 rok.

                   / w załączeniu/

Ad.8 Podjecie uchwały  w sprawie zmian  w Uchwale Nr XVII/83/08 Rady Gminy 
Poświętne  z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2009 r.

Temat przedstawiła  Wiktoria  Kazimierska  Skarbnik  Gminy.  Przedstawiła  projekt 
uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła



UCHWAŁĘ NR XVIII/92/08
w sprawie zmian  w Uchwale Nr XVII/83/08 Rady Gminy Poświętne  z  dnia 25 
listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych na 2009 r.

                   / w załączeniu/

Ad.9  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami 
stanowiącymi własność gminy Poświętne.

Temat przedstawił Andrzej Roszkowski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XVIII/93/08
w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy 
Poświętne

                   / w załączeniu/

Ad.10. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

1/ Radny Jacek Świerżewski prosił o uwzględnienie podczas Modernizacji Oświetlenia w 
Gminie i postawienie 5-6 lamp w Marynkach

2/ Radny Aleksander Siedlecki     spytał czy na „Nowej  „      ulicy na czas Świąt będą 
włączone światła przez całą noc.

3/ Pani Roszkowska, sołtys wsi Porośl Wojsławy prosiła podczas realizacji modernizacji 
oświetlenia o skierowanie lampy na świetlicę Wiejską w Porośli Wojsławy.

4/  Radny  Andrzej  Dzierżek   zapytał  o  aptekę  w  budynku  Ośrodka  Zdrowia   w 
Poświętnem.

 Wójt  Gminy    poprosił  Pana  Jacka  Świerżewskiego  ze  względu  na  kolonijną 
zabudowę  miejscowości  o  sprecyzowanie  gdzie  mieszkańcy  wsi  Marynki  chcą 
zainstalować lampy. Poinformował, iż w czasie świąt w miejscowościach w których są 
kościoły   oświetlenie będzie włączone na całą noc,  dotyczy to także uliczki o którą pytał 
Radny  Pan  Siedlecki  Aleksander.  Co  do  skierowania   lampy  na  świetlicę  w  Porośli 
Wojsławach zostanie podjęta decyzja po oględzinach na miejscu.  Ponadto poinformował, 
iż w Ośrodku Zdrowia jest  czynny nowy punkt apteczny i  dobrze wyposażony nowy 
gabinet dentystyczny  .                                                                        

         W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1045 Przewodniczący Rady 
zamknął  XVIII- tą sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                 Tadeusz Kamiński


						UCHWAŁĘ NR XVIII/88/08

